
Rada Gminy Miedźno
Komisja Rewizyjna

Protokół nr 28/2022

XXVIII Posiedzenie w dniu 25 października 2022 
Obrady rozpoczęto 25 października 2022 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:15 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.
Obecni:
1. Zbigniew Ciesielski
2. Małgorzata Grzyb
3. Czesław Trzepizur
4. Piotr Wawrzyniak
5. Waldemar Wosiński
Goście:

1. Grażyna Borycka – Skarbnik.

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia  posiedzenia  Komisji  oraz  przywitania  obecnego  na  posiedzeniu  gościa  dokonała
przewodnicząca Małgorzata Grzyb. Przedstawiła proponowany porządek obrad.
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Kontrola zawartych umów z podmiotami zewnętrznymi (rozliczenia).
3. Kontrola wydatków związanych z budową kanalizacji.
4. Kontrola przygotowanych wniosków inwestycyjnych i realizowanych inwestycji.
5. Kontrola efektywności zagospodarowania czasowo wolnych środków na rachunkach bankowych 
( lokaty bankowe ).
6. Sprawy różne.
7. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
Porządek został przyjęty.

2. Kontrola zawartych umów z podmiotami zewnętrznymi (rozliczenia).
Skarbnik przedstawiła wykaz wszystkich umów zawartych od stycznia do września 2022 roku.
Radna Grzyb zapytała co to jest za umowa licencyjna dotycząca utrzymania danych archiwalnych 
zgromadzonych w systemie Finanse (VULCAN).
Skarbnik odpowiedziała, że VULCAN jest programem który używany jest w urzędzie do finansów, płac 
czy budżetu. Wyjaśniła również, że jest to program używany jest do obsługi oświaty. 
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

3. Kontrola wydatków związanych z budową kanalizacji.
Skarbnik wyjaśniła, że ostatnie wydatki jakie były związane z kanalizacją miały miejsce w roku 2019 i od
tego czasu Urząd nie ponosił żadnych kosztów z tego tytułu.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

4. Kontrola przygotowanych wniosków inwestycyjnych i realizowanych inwestycji.
Skarbnik przedstawiła wykaz wniosków złożonych w 2022 roku, wyjaśniła również że składane są 
wnioski odnośnie rozbudowy kanalizacji jednak do tej pory nie została na ten cel przyznana żadna 
dotacja.
Radny Ciesielski zapytał jak wygląda sytuacja związana z przebudową ulic Łąkowej i Ogrodowej.
Skarbnik odpowiedziała, że na ulice Łąkową i Ogrodową w miejscowości Ostrowy nad Okszą zostało 



przyznane dofinansowanie. Wyjaśniła również, że w tym roku prace już nie zdążą zostać wykonane i w 
związku z tym zostało wysłane pismo z prośbą o wydłużenie terminu realizacji.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

5. Kontrola efektywności zagospodarowania czasowo wolnych środków na rachunkach bankowych 
( lokaty bankowe ).
Skarbnik wyjaśniła, że zaczęły wpływać na rachunek środki z overnightów. Dodała również, że zostały 
zaczęte spłaty znacznie wyższe niż początkowo były zaplanowane raty kredytów i pożyczek. Powiedziała
również, że zostały założone dwie lokaty terminowe. Jedna na kwotę 48 tys. zł na okres oraz druga 40 
tys. zł.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

6. Sprawy różne.
Radna Grzyb zapytała czy jest planowana nowa umowa na wywóz śmieci.
Skarbnik odpowiedziała, że na tą chwilę obowiązuje umowa do końca marca 2023 roku.

7. Zakończenie posiedzenia komisji.
O godz. 15.15 Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji.

Przewodnicząca Komisji
(-) Małgorzata Grzyb

Przygotował(a): Daria Piątek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


